
 
Norsk Pointerklub 

REFERAT 
STYREMØTE 
22.08.2016 

  TLF 

 

MØTETYPE Telefonmøte 

MØTELEDER Robert Gill 

PROTOKOLLFØRER Ann-Karin Lindberg  

DELTAKERE Ragnhild, Terje, Sven-Tore, Thomas, Inger-Lill og Torstein  

 
 
Robert ønsket velkommen til møtet.. 
 

Emner på dagsordenen 
 

SAK 37/16 INNKOMMEN POST-AK  

DISKUSJON 

Mail sendt ut i forkant av møte 

Mail fra NKK – Eva Pedersen 07.06.16 videresendt styret 09.06.16, Protokoll fra møte den 24. 
mai i NKKs jakthund komité: Denne er alltid og finne på NKK’s hjemmesider også. 
  
Mail fra NKK- Marianne Ono Njøten 17.06.16 videresendt styret 25.06.16, Høring - etablering 
av Nordiske utstillinger – frist 18.08.16 
  
Mail fra NKK- Marianne Ono Njøten 08.07.16 videresendt styret 17.07.16, Vedrørende høring 
om etablering av Nordiske utstillinger 
  
Mail fra NKK - Administrasjonen NKK 19.07.16 videresendt styret 25.07.16, Fw: NKKs 
55.ordinære representantskapsmøte 5.og 6. november 2016, det er FKF som ivaretar våre 
interesser på rep.møtet. 
 
Mail fra NKK - Administrasjonen NKK- 10.08.16 videresendt styret 21.08.16 SV: NKKs 
55.ordinære representantskapsmøte 5.og 6. november 2016 Tilleggsinfo til mail av 19.07.  
 
Dette er informasjon fra NKK, og mail vedr etablering av Nordiske Utstillinger er i varetatt av 
RU. 
 
Mail fra Rune Hoholm- 28.06.16 videresendt styret 21.08.16. Vedr ønske om Izettle. 
Denne flyttes til eventuelt. 
 

 
 

KONKLUSJONER Innkommen mail tas til etterretning. 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 
 
 
 



 
 
 
 

 

SAK 38/16 

STATUS 
POINTERDATABASE-
DATAHOUND 
V/AVLSRÅDET                                         

 

DISKUSJON 

Informasjon fra Terje. Dessverre har databasen vår brutt sammen, litt før enn vi hadde 
håpet på. Denne var gammel og vi blir dessverre ikke servet på denne lenger og det vil 
koste for mye tid og penger å forsøke å reparere. Planen var at Datahound som er arvtaker 
skulle kjøres parallelt med databasen ett års tid. Det har vært litt innkjøringsproblemer nå i 
startfasen, men mye er nå rette. De gamle dataene blir tatt vare på og er ikke tapt. Valpe 
liste med forskjellige parametere er på plass. Bildebasen fra den gamle databasen er tatt 
vare på og vil på sikt bli løftet over. På sikt vil og kritikker fra både prøver og utstillinger 
komme med. 
Det har vært feil på noen utregninger, men dette skal være rettet.  Dessverre er ikke 
utenlandske hunder og resultater fra utlandet med, da Datahound henter informasjon fra 
Dogweb. Prøve kritikker sendes fortsatt til Eva Solli og utstillingskritikkene lagres hos A-K 
enn så lenge. Informasjon vedr gammel pointercup finnes i Årbøkene.  
 
Det ble stilt spørsmål rundt informasjonen utad til medlemmer at denne kunne vært bedre.  
 
 

 
 

KONKLUSJONER 
Styre forstår kritikken og det skal jobbes med å få på plass informasjon og en enkel info om bruken av 
Datahound, som legges ut på hjemmesiden  

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

Formulere infoskriv og veiledning å få dette publisert på hjemmesiden. Terje Så snart som mulig 

   

 
 
 
 
 
 

SAK 39/16 
AVLSKONFERANSE STATUS 
OG RAS V/AVLSRÅDET                                         

 

DISKUSJON 

Oppdatering av Terje. Mange av tiltakene i Ras vedtatt på eo rep møte er satt i verk.  
Tiltakene skal gjennomføres i løpet av 5 år og det jobbes kontinuerlig med å få på plass de 
resterende tiltakene. Helse og utstillingskritikker vil etterhvert være elektronisk og da vil 
den bli lastet opp i Datahound fra Dogweb.  Fane for kritikker ligger klar begge steder.  
Hvordan bruke kritikkene i forhold til fronter, pels, poter, underbitt. Mulig tema for 
avls/oppdretter konferanse, med innspill fra medlemmene. Avlskonferanse – invitere 
oppdrettere og andre til en fastsatt pris pr døgn i en helg i november. 
 
 

 
 

KONKLUSJONER RAS og tiltak ligger godt an i forhold femårs perioden.  Avls/oppdretterkonferanse i november 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

Fastsette dato, pris og endelig program for Avlskonferanse i november Avlsrådet Til neste styremøte 

 
 
 
 



 
 
 
 
 
 

SAK 40/16 EPILEPSI V/AVLSRÅDET                                          

DISKUSJON 

Avlsrådet har kommet med en tiltaksplan til styret vedr epilepsi hos Pointer etter vinterens 
diskusjon i sosiale medier. Epilepsi er ikke utpreget problem hos pointeren, eller andre 
fuglehundraser. Men dessverre forkommer det om enn i liten grad, - og da er det viktig at 
tilfellene handteres på en riktig måte. 
  

 
 

KONKLUSJONER Tiltaksplan vedtatt 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

Styret kommer med en innstilling til Representantskapsmøtet 2017 vedr 
opplysningsplikt og hanslingsplikt hos oppdrettere. 

Styret Før neste Rep.møte 

 
 
 
 

SAK 41/16 
INFORMASJON FRA RU 
V/ROBERT                                         

 

DISKUSJON 

Høring vedr Nordiske utstillinger - der har et samlet RU oversendt svarmail til FKF med 
ønsket om at FKF fremmer RU svar på NKK’s høring knyttet opp mot Nordiske utstillinger.  
 
Ved 1.gangs parring av tispe er det fremmet forslag på absolutt alder ned mot 6 -7 år. Max 
alder for parring er 8 år. Raseklubbene mener at ansvaret bør ligge hos disse og etiske 
retningslinjer er oversendt avlsrådene. 
  
Felles avlsråd forsøker å komme i gang igjen, for bl. a og kunne dele raseinformasjon. Nisk 
har påtatt seg ansvaret med å komme i gang igjen. 

 
 

KONKLUSJONER Se mer på RU styrereferater på FKF sidene 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 
 
 
 
 
 
SAK 42/16 

 
 
 
 
STATUS HOVDPRØVEN V/ 
SVEN TORE                                       

DISKUSJON 

Dommerkabalen er i ferd med å gå opp.  
Derby er klar  
Spørsmål om Markeringsdekken til finalen på hovedprøven 

 
 

KONKLUSJONER Sekretær er tom for markeringsdekken, da disse gikk til NM-skog finale.  P 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

Undersøker mulighet for å skaffe markeringsdekken til finalen på 
Hovedprøven 
 
Bestille 12 dommerrom på Hjerkin + rom til prøveledelsen for e års 
Hovedprøve som går av stabelen 29.09. -01.10. 

Prøveleder og sekretær 
 
 
Styret 

Så fort som mulig 
 
 
Bestilles ved årets 
hovedprøve 

 
 

SAK 43/16 STATUS NM-SKOG V/ROBERT                                          

DISKUSJON 
Dommerkabelen varier fra dag til dag og krever litt jobbing. Det er kontroll på terreng og 
kjentmenn. Hengeren blir hentet til arrangementet.  God plan på mediedekning 

 
 

KONKLUSJONER  NM-skog anbefales og avholdes litt senere på året 

GJØREMÅL AVNSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

 
 
 
 

 

 
 
 

SAK 44/16 STATUS VM V/THOMAS                                     

DISKUSJON 

Hele prosessen med VM uttaket har av mange blitt opplevde som meget rotete.  
Og dette skal evalueres etter VM.  Dette er også tatt opp i RU – og prosessen skal 
gjennomgås og justeres 

 
 

KONKLUSJONER Vil komme etter evaluering 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

Godtgjørelse for VM-deltakelse vil bli satt neste styremøte Styret Neste styremøte 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 



 
 
 
 
 
SAK 45/16 

 
 
 
STATUS SPONSORGRUPPA 
V/ TORSTEIN         

                            

DISKUSJON 

Torstein kunne informere at Royal Canin ønsker å gi et års forbruk av for til Årets Pointer 
2016.  
Vi får en avtale med hørsel labben men vi vet ikke het hva ennå. De ønsker en 
rabattordning for medlemmene i klubben 
Anicura er satt litt på vent. 
Viking er for yngre utøvere 
Sponsorgruppa ønsker seg en dropboks for referater og bilder fra arrangementer, slik at 
tilbakemeldingen til sponsorene blir enklere 
Tanken med medlemskort jobbes det fortsatt med. 

 
 

KONKLUSJONER  

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

Publisere Premien fra Royal Canin til årets pointer 2016 på WEB Sponsorgruppa Snarest 

 
 
 
 

SAK 46/16 EVT                                          

DISKUSJON 

Chipleser? Klubben skal egentlig ha, men ingen vet hvor de er. 
Pointerbrosjyre – Bytte bilder  og riktige sponsorer – enkel brosjyre 
A og B-medlemmer på Min side hos NKK. 
2017 – 110 års jubileum Jubileums prøve, Hva skal /bør skje i jubileumsåret 
Izettle – Tar en samtale med Rune 
Profilartikler – ønskelig med nye 
Nytt styremøte etter hovedprøven 

 
 

KONKLUSJONER  

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

Undersøk mer om chipleser, innhente evt pris 
Pointerbrosjyre  
Min side – A-B medlemmer 
110 års jubileum 
Izettle 
Nye profilartikler  
Gullmerkekanditater/komite 

Ann-Karin 
Inger-Lill 
Styret 
 
I-L/Styret 
 
Robert 

Før neste styremøte 
Fortløpende 
 
Utsatt neste styremøte 
Neste styremøte 
Neste styremøte 
Helst i går. 

 
 
 
 
 
 


